
SEJA OBČINSKE SKUPŠČINE

Bežigrajčani dobro
podkovani
Spregovorili so o stanju obrambnih priprav
in usposobljenosti enot civilne zaščite

Konec junija so se na zadnji
predpočitniški seji zbrati vsi
trije zbori obČinske skupšfiine.
Delegati so imeti pred seboj
obširno gradivo. o katerem so
zavzelo razpravljali.

O prvi tofiki dnevnega reda,
poročilu o stan/u obrambnih
priprav in izvajanju družbene
samozaftčlte za Bežigradom, je
najprej spregovorit predsednik
občinske skup&čine Janez Ri-
gter Dejal je, da se za Bežigra-
dom zavedamo pomena in vlo-

ge Ljubljane in s tem tudi Beži-
grada v obrambnem sistemu
republike in celotne jugoslo-
vanske skupnosti Živimo v
svetu, ki se hitro razvija, spre-
minja pa se tudi družbenj, poli-
tični, ekonomski in vojaški po-
ložaj. Vse to povzroča nene-
hno zaostrovanje v mednaro-
dnih odnosih in stalno krepitev
vojaške mofii tudi na področ-
jih, ki zaradi bližine in strate-
ških smeri predstavljajo, kljub
naSi neuvrščeni in miroljubni
politiki, nevarnosti za našo dr-
žavo.

O obrambnih pripravah je
spregovohl tudi filan izvršnega
sveta občinske skupfifiine Bra-
ne Bertoncelj, ki }e dejal, da je
v LJubljani že dokaj visok od-
stotek prebivalcev vključenih v
teritoriaine enote, ki so v tre-
nutku pripravljene priskočiti
na pomoč pripadnikom JLA.
Povečala se je tudi pripravlje-
nost in sposobnost civilne za-
Sčite. V enote in Štabe civilne
zaščite je vključenih že veliko
prebivalcev občine, todapriza-
devati si morajo, da jo §e bolj
okrepijo, predvsem zaradi ne-
varnosti elementarnih nesreč.
V nadaljevanju je opozoril še
na nerazveseljivo stanje, v ka-
terem je Ijubljanska poklicna
gasilska brigada. Namesto, da
bi se stalno krepila, so se nje*
ne zmožnosti relativno zmanj-
Sale, saj se Ljubtjana stalno ši-
ri. Nemogoče je celotno po-
dročje obvladati z enega me-
sta, potožaj pa zaostrujejo še
novogradnje, ki niso zgrajene
po protipožarnih predpisih.

Na koncu je delegate obve-

stil, da podpisovanje sporazu-
mov o združevanju sredstev za
financiranje skupnih potreb
Itudske obrambe v občinl teče
zadovoljivo, saj jih je podpisa-
lo 88 odstotkov temeljnih or-
ganizacij združenega dela.
Močno pa zaostajajo obrtniki,
podpisalo jih je namrcč le 20
odstotkov.

O sedmi točki dnevnega re-
da, predlogu oloka o prispev-
ku za kolektivne in komunalne
storitve na obmofiju Bežtgra-
da, je poročal predsednik ko-
munalne skupnosti Zoran
Tomšič, Dejal je, da je javna
razprava in ponovno usklaje-
vanje dalo nov program za
drugo poletje 1978, po kate-
rem znaša stopnja prispevka
0,93 odstotka, izrafiunanih na
osnovi osebnega dohodka.

Za Bežigradom je samou-
pravni sporazum podpisalo
197 upravjčencev ali 85 od-
stotkov, nekaj pa jih bo Se v
naslednjih dneh. Iz tega je ra-
zvidno, da je združeno delo
pozitivno ocenilo novo pri-
spevno stopnjo. Po poročilu
so delegatt predlog soglasno
sprejeli.

iz točk dnevnega reda velja
omeniti še poročifo družbene-
ga pravobranilca za samou-
pravljanje za leto 1977 in voli-
tve detegatov za zbore mestne
skupSčine.


